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Skolebestyrelsesmøde Risskov Skole tirsdag d. 9. april kl. 17.00-20.00 på Risskov Skole 

 
 

Afbud: Mette, Pernille, Vibeke, Anne,  
 
Dagsorden 
 

Formål Uddybning/Referat Tovholder 

Kl. 17.00 
Tjek ind  
  

     
 
 

Kl. 17.05 
Referat og 
dagsorden 
 
 

Godkendelse af referat fra marts 2024 
og dagsorden 
 

Referat og dagsorden er godkendt. Preben 

Kl. 17.10 
Ombygning på 
Risskov Skole 

Vi får besøg af Dorte Alber og Mette 
Blicher der laver inddragelsesproces for 
bestyrelsen. Dette i forbindelse med 
kommende ombygning på skolen. 

Dorte og Mette præsenterer proces og bilag/powerpoint er udsendt 
 
Kommentarer fra mødet: 
Pernille: Har man indflydelse ved åbent hus eller er det informerende? 
Vigtigt i forhold til deltagelse og interesse.  
Dorthe: Der vil være reel indflydelse – men meget i forhold til hvad der 
virker godt i de enkelte modeller.  
 
Formidlingstrapper i indskolingen drøftes.  
 
Nina: Stiller spørgsmål ved ”vi kan godt undvære” Klasselokale. Dette 
huskes ikke i forhold til workshoppen og kan ikke genkendes.  
Camilla: Husk på særlige behov og inklusion. 
 

Preben 



                 

 

Pernille: Forskel på en 3 sporet og en 5 sporet skole. Hvor stor en 
børnegruppe kan overskues i åbne rum og i forhold til fællesskaber.  
 
Kommentarer i forhold til udfordringer og potentialer: 
Kommer ofte modreaktioner til tendenser og modeord.  
Kalder på dynamiske og mobile indretninger.  
 
Se ind i en fremtid, hvor der er mange børn og kan man tænke 
bevægelser i elevantal ind samt lokaler ind.  
 
Bygge skole som er for skolens elever og ikke se godt ud i lokalområdet.  
 
Indtænke lys bedre end tidligere, da naturligt lys virker godt.  
 
Skabe små fællesskaber i den store skole. Husk at fællesskaber kan 
skabes på forskellige måder og i varieret størrelser.  
 
Vigtigt med inddragelse af det pædagogiske personale.  
 
Inspektørbolig drøftes i forhold til bevaringsværdighed og udfordringer i 
forhold til brug som klasselokale.  
 
Mette præsenterer grundlag for elevantal og projektgrundlag: 
Fokus på om vi bygger stort nok og der laves nye prognoser som peger i 
retning af et stigende elevantal.  
Arbejder hen i mod at det bliver en fuldt 5 sporet skole, hvilket vil sige 
flere klasselokaler.  
 
Variation i elevantal og byggegrundlag lukkes ved anlægsindstilling. 
Den forventes at laves i efteråret 2024 og evt. lidt ind i 2025.  



                 

 

   
Kl. 18.10 
Personalenorm 
2024/25 

Hvor mange skal ansættes i det 
kommende skoleår? 

Preben præsenterer ansættelser og der skal ansættes 3 lærere, pædagoger 
og i forhold til orlov.  
 
Vi har stadig 6 specialklasser, men to 9. klasser går ud og der opstartes 
to 5.-6. klasse.  

Pernille 

Kl. 18.20 
Chromebooksag 

Orientering om Datatilsynets sag vedr. 
anvendelse af Chromebooks – og hvilke 
betydninger det har for Risskov Skole 

Sagen startede for to år siden.  
Datatilsynet har bedt KL om en redegørelse.  
Der kan nu ske tre scenarier: 
En ommer 
Et forbud 
En godkendelse 
 
Derfor er indkøb sat i bero, da man afventer datatilsynets afgørelse.  

 

Kl. 18.35 Spisning   
Kl. 19.05 
Budget for 2024 

Med deltagelse af Adm. Lede, Peter 
Benck – fremlægges budget 2024 til 
godkendelse. 

Peter præsenterer budget 2024 og bilag er vedhæftet referat. Budgettet er 
tredelt i sygehusundervisning, SFO og undervisning.  
 
Kommentarer til budget: 
Sygehusundervisningens underskud kommer ikke til at påvirke 
almendriften på Risskov Skole, da det er adskilte budgetter.  
 
Skolen er tildelt en ekstra bevilling i forhold til specialklasseplaceret 
elever. Pengene bliver brugt til ansættelse samt en beskeden tildeling til 
to-voksne på skolen. 
 
Budget er godkendt af bestyrelsen tirsdag d. 9. april 2024.  
 
 
 

Pernille 
 



                 

 

Kl. 19.30 
Valgproces indtil 30 
juni 

Godkendelse og beslutning af proces i 
forhold til gennemførelse af valg til 
skolebestyrelsen. Dette med indtræden 
pr. 1. august 2024 

Procesplan præsenteres af Preben. Denne udsendes med referatet.  
 
I forlængelse af 0. klassedannelse udsendes besked til forældre. Dette 
gøres på video. Denne publiceres ca. d. 29 april. Videoen optages d. 24. 
april. 
 
Kommentarer og input: 
-Vigtigt at få en repræsentation fra specialklasserne.  
-Hensigtsmæssigt at medlemmerne repræsenterer et så bredt udsnit som 
muligt. 
-I forretningsordenen står der at man kun er beslutningsdygtig ved 
fremmøde. Kan denne udfordres – Preben undersøger videre.  
-Kan man lave særskilte opslag til specialklasseforældre, da det er 
hensigtsmæssigt i forhold til indhold.  
 
Der gives tilkendegivelse på at formandskabet og Preben kan arbejde 
videre med dette.  
 
 

 

Kl. 19.45 
Orientering fra 
Forældre 
Medarbejdere 
Elever  
Ledelse 

Gensidig kort orientering. 
 
 
 
 

 Preben 
 

Kl. 19.55 
 
Punkter til næste 
møde 

-  Brug af Chromebooks i SFO. 
Overgangenes lærere følger med op på mellemtrinnet.  

Pernille 
 



                 

 

Kl. 19.58 
Evt.  

 Skolebestyrelsens rolle til skolefesten: 
Det besluttes at skolebestyrelsen ikke laver bod eller står i bar.  
 
 

 

 
Kl. 20.00 – Tak for i aften. 


